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OR-RM.0012.5.16.2020 

 

Protokół Nr 4/20 

z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 18 czerwca 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Koronowie Pan Olech Raddatz  o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 

8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny członek komisji Pan Mariusz Weleziński. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz przedstawił porządek posiedzenia, do którego 

nie wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja dotycząca przygotowania miejsc do kąpieli i kąpielisk do sezonu 

turystycznego. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad.2. Informacja dotycząca przygotowania miejsc do kąpieli i kąpielisk do 

sezonu turystycznego. 

 

Informacja stanowi Załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 

rok 2020. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła plan remontów dróg na 2020 rok w gminie. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o następującej treści: 

Wprowadzić nowe zadanie inwestycyjne -  Dokończenie drogi- nakładki asfaltowej na ul. Ks. 

Tyrakowskiego w Mąkowarsku. 

 

Głosowanie – 5 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 0 głosów „przeciw”. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński zadał pytanie dlaczego WPF i budżet zostały złożone do 

biura rady po terminie. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 114/9 

położoną w Koronowie, będącej we własności Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1127/5 

położoną w Koronowie, będącej we własności Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 
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projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 268/31 stanowiącej własność Gminy 

Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

4.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani 

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za 

usługę w zakresie odbierania odpadów komunalnych z terenu gminy Koronowo. 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

Podinspektor Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

przyrody, w obrębie ustanowionego pomnikiem przyrody drzewa gatunku dąb szypułkowy. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Inspektor Biura Rady Miejskiej w Koronowie Pani Magdalena Wanda – Joras przedstawiła 

projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

 

Głosowanie – 0 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się”. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

 

Głosowanie – 0 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się”. 

 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

Głosowanie – 0 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się”. 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

 

 

Ad. 4. Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz poruszył temat koszenia poboczy przy 

drogach, stanu wiat przystankowych, boisk. 

Radny Pan Wojciech Orliński zapytał o remont świetlicy OSP w Hucie. 

Pani Radna Illona Pubanc poruszyła temat ul. Spichlerzowej i ul. Sienkiewicza w 

Koronowie. Mieszkańcy ul. Spichlerzowej ze względu na bardzo zły stan nawierzchni tej 

ulicy nie mogą wjechać ani wyjechać ze swoich posesji. Radna zaproponowała aby 

udostępnić tym mieszkańcom miejsca parkingowe na rynku ale bezpłatnie.  

 

 

Ad. 5.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji o godz. 14.42 zamknął 

posiedzenie Komisji. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                              /-/ Olech Raddatz 


